



HAD Plus

Superb Wellness Performance

Work healthier and perform at your peak with HAD Plus - a smart and sophisticated styling height-adjustable desk that can easily be placed in any private or semi-private executive workspaces for effortless transitions between sitting and standing throughout the day.

超群出众 功能卓越

工作更健康、让您持续保持最佳的精神状态 — HAD Plus 是您信心之选。HAD Plus 是一款性能卓越和智能精密的升降台,它可以轻松布局在任何私密或半开放式的行政办公空间。坐站交替的动态办公模式让您全天候轻松的工作,让您办公更健康、更高效。



Desktop Curved Design 桌面曲线设计



Memory Control 记忆控制器



Convenient Power Supply 便捷电源供应



Ample Storage Cabinet 充足储存边柜

Material Option 物料选择

Veneer 木皮



Shallow Grain White Light Wheat Elmwood Coffee Walnut Oak (WO-TLMCP/OP) (EL-TLMCP/OP) (CW-TLMCP/O 浅纹白橡木色



浅麦榆木色



(CW-TLMCP/OP) 咖啡胡桃木色

HNI Singapore 新加坡

Tel: (65) 6817 8750



Curved for Comfort

柔美舒适的曲线桌面

灵敏的记忆控制器

Convenient Power

便捷的电源设备

Modern Storage

现代智能存储边柜

个性化安全的需要。

稳藏于台面底部,或可选配无线充电装置。

降台调整高度。

Active Memory Control

Elevate your mood and lean fully onto your desk, with the gentle desktop

桌面柔美独特的曲线设计,能让您自在地倚靠于台面,身体获得放松。灵活的站立交

Available with a built-in smart active controller, the desk height can be preset and adjusted in seconds, anywhere from 745mm to 1,050mm.

嵌入式的智能记忆控制按钮,可让您于数秒钟内完成从745厘米到1,050厘米区间的升

Built-in power dock is ready for easy, convenient charging of personal devices. Cable trough along the desk's side hides disorganized cables, while

内置多功能电源插座,以便于个人设备充电使用。桌子宽阔的走线槽可将杂乱的电线

With its smart design, HAD Plus can be integrated with ample storage

HAD Plus 升降台采用简洁智能的设计,存储宽阔的边柜与指纹锁集成在一起,实现了

an optional integrated wireless charger is available for selection.

curve design, for strong focus and flexible comfort while standing.

替办公模式,能有效提升您工作的舒适度和专注度。

Natural Teakwood (TK-TLMCO/OP) 天然柚木色



cabinet plus fingerprint lock, for personalized security.

Black Apricot Wood (BA-TLMCP/OP) 黑杏木色

Wood Paint 木材喷油



Remark 备注:

Metal Leg 金属脚



Warm White 暖白色

Black 黑色

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差误,因此以色卡或真实样本为准。

Lamex

Hong Kong 香港

Tel: (852) 2828 6888

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海 Beijing 北京 Guangzhou 广州 Shenzhen 深圳 Dongguan 东莞 Tel: (86) 769 8203 1111 Tel: (86) 21 6278 8888 Tel: (86) 10 8521 7588 Tel: (86) 20 3892 2422 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31018

Customer Service Hotline 客户服务热线